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SE.BRM.0002.4.2022 

 

 

 

Protokół nr 43 

 

 

 

XLIII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 27 kwietnia 2022 roku w sali posiedzeń ratusza 

bnińskiego. Obrady rozpoczęto o godz. 13.04, a zakończono o godz. 16.54 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył XLIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Powitał zebranych. Podkreślił, że obrady odbywają się z uwzględnieniem wszystkich zasad 

bezpieczeństwa sanitarnego. Przewodniczący przypomniał, że posiedzenie jest transmitowane 

w Internecie. Zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana  

w związku z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik 

(dokument jest załącznikiem do protokołu). Przewodniczący przypomniał procedurę 

głosowania. Następnie poprosił o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie  

się i wzajemny szacunek.  

Przewodniczący RMiG Kórnik sprawdził obecność. Stwierdził, że w obradach uczestniczy  

18 radnych. Radni Maciej Brylewski i Adam Zydroń spóźnili się. Radna Magdalena 

Kosakowska nadesłała usprawiedliwienie nieobecności. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że do ogłoszonego wcześniej porządku 

obrad proponuje, na wniosek burmistrza, wprowadzić projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla gminy partnerskiej Humań na Ukrainie (p. 7c). Nie wniesiono innych 

uwag do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej  

dla Humania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Adam Zydroń 

Radny Roman Genstwa nie głosował za pomocą systemu Esesja.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Adam Zydroń 

Radny Jarosław Mieloch nie głosował za pomocą systemu Esesja.  

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2022-2032, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2022 rok, 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy partnerskiej Humań na Ukrainie, 

d) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024, 

e) uchylająca uchwałę w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu  

oraz udzieleniu bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego 

na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym, 
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f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Radzewie, 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

h) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zabudowy 

mieszkaniowej ,,Osiedle Kresowe” Kamionki, gmina Kórnik, 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części sołectwa Kamionki Północne w rejonie osiedli: 

Północnego, Kresowego i Azaliowego, gmina Kórnik, 

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Kamionki na południe od ulicy 

Poznańskiej w rejonie ulic: Pszenicznej, Zbożowej i Żytniej, gmina Kórnik, 

k) rozpatrzenia petycji w przedmiocie tablicy pamiątkowej, 

l) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Kórniku. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Dominikę Buczkowską. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Dominika Buczkowska 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Adam Zydroń 

Radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja.  

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Projekt protokołu stanowi załącznik. 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Adam Zydroń 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym:  

Sprawozdanie oraz propozycje odpowiedzi w sprawie: 

- postępowania przetargowego dotyczącego budowy krytego boiska – lodowiska, 

- procedury planistycznej w Skrzynkach 

odczytał przewodniczący Adam Lewandowski. Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

Radny Andrzej Regulski zapytał, czy tytuł Honorowego Obywatela MiG Kórnik przysługuje 

osobie, która na stałe zamieszkuje na terenie gminy. Przewodniczący Rady podkreślił,  

że obecnie w obiegu prawnym nie ma uchwały, która reguluje zasady przyznawania tytułów. 

Radca prawny Przemysław Barczyński wyjaśnił, że sądy kwestionowały działalność kapituł 

przyznających tytuły. Rada MiG Kórnik uchyliła uchwały. Zaznaczył, że pracownicy UMiG 

Kórnik przygotowują stosowne projekty. 
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Podczas dyskusji do obradujących dołączyli radni Adam Zydroń i Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w Sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytał wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała o jakich inwestycjach rozmawiano na spotkaniu  

z przedstawicielami FZK (p.6.). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział,  

że rozmawiano m.in. nt. budowy kanalizacji sanitarnej w Szczodrzykowie, inwestycji 

drogowych, których współwykonawcą jest ZDP, a mają przebiegać przez tereny Fundacji. 

Radna przypomniała, że FZK planowała budowę centrum matematyki. Wiceburmistrz 

wyjaśnił, że nie rozmawiano na ten temat podczas spotkania. Przypomniał, że obiekt miał 

powstać na nieruchomości między Kórnikiem, a Skrzynkami. Burmistrz Przemysław 

Pacholski dodał, że wg informacji FZK prace zostały spowolnione przez pandemię. Pierwsze 

projekty powinny być gotowe do końca bieżącego roku. 

Kolejne pytanie radnej dotyczyło p. 8. Zapytała, gdzie będą sadzone drzewa. Burmistrz 

Przemysław Pacholski odpowiedział, że w Dziećmierowie. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała także, co będzie przedmiotem zamówienia grupy 

zakupowej (p.9.). Burmistrz odpowiedział, że zagospodarowanie odpadów komunalnych.  

Radna zapytała, czy CPK (p. 15.) przedstawił harmonogram dalszych prac. Przypomniała,  

że działalność Portu blokuje realizację dworca w Gądkach. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak przypomniał, że CPK uzgodniło plany Miasta i Gminy Kórnik. Brakuje opinii PKP 

PLK. Dokumenty mają zostać uzgodnione do końca roku. Gmina przypomina spółce o wadze 

sprawy.  

Radna Anna Maria Andrzejewska podziękowała za nabycie gruntu w Borówcu (p. 21.). 

Radny Roman Genstwa powrócił do spotkania FZK (p. 6.). Zapytał, czy poruszono temat 

weryfikacji stanowiska FZK w sprawie lokalizacji farmy fotowoltaicznej  w Szczodrzykowie, 

w sąsiedztwie szkoły podstawowej i osiedla mieszkaniowego. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że poruszano inne sprawy. Podczas rozmowy wyraził jednak opinię,  

by w przyszłości podchodzić z rezerwą do tego rodzaju inwestycji, ponieważ budzą konflikty 

społeczne. Radny zapytał o przebieg sprawy. Przypomniał, że FZK proponowała także 

zlokalizowanie na terenie gminy zakładów chemicznych. Podkreślił, że Fundację powołano 

przede wszystkim do zaspokajania projektów mieszkańców. Burmistrz Przemysław Pacholski 

zauważył, że FZK jest związana z podmiotem prywatnym umową, która zostanie 

zrealizowana, jeśli dla obszaru zostaną wydane warunki zabudowy zezwalające na powstanie 
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farmy. Wydano odmowną decyzję środowiskową, od czego Fundacja odwołała się. Burmistrz 

podkreślił, że farmę fotowoltaiczną można zbudować jedynie na podstawie zapisów mpzp. 

Radny Roman Genstwa podkreślił, że idea budowy farmy fotowoltaicznej jest dobra. 

Inwestycję należy jednak poprzedzić konsultacjami.  

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie odczytała kierownik Anna Biernacka. Dokument jest załącznikiem  

do protokołu. 

Nie zadano pytań. 

 

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, przedstawiła kierownik Anna Biernacka. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy aplikacje o dofinansowanie OSP zostały 

złożone i o jaki sprzęt  wnioskowano. (p. 3.). Kierownik odpowiedziała, że złożono wnioski. 

Poszczególne jednostki zgłaszały zapotrzebowania na sprzęt i osobiste wyposażenie 

strażaków.  

Radna Anna Maria Andrzejewska poinformowała o naborze wniosków dotyczących wsparcia 

działań w obszarze zdrowia. Aplikować mogą podmioty lecznicze. Zaproponowała,  

by powiadomić placówki z terenu gminy o możliwościach. Burmistrz Przemysław Pacholski 

poparł propozycję.  

 

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie, które jest załączone od protokołu, przedstawił komendant Tomasz Haremza. 

Nie zadano pytań. 

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił protokół ze spotkania KBRD, które odbyło 

się 16.03.2022 roku (w załączeniu). 

Radna Iwona Cupryjak poprosiła, by Komisja zajęła się jej petycją w sprawie bezpieczeństwa 

w Runowie – ustalenia przejścia dla pieszych na drodze powiatowej. Podkreśliła, że wsparcie 

gminy będzie pomocne w rozpatrywaniu sprawy przez ZDP. Stanowisko poparł 

wiceburmistrz Bronisław Dominiak.  

Radny Stanisław Duszczak zapytał jakiej treści odpowiedzi przesłano na wnioski  

o wprowadzenie zakazu zatrzymywania na ul. Krauthofera w Kórniku – Bninie. 
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Wiceburmistrz powiedział, że Straż Miejska prowadziła kontrole. Raporty nie wykazały 

problemu. Urzędnicy nie chcą ograniczać możliwości parkowania z uwagi na znaczną liczbę 

mieszkańców. 

 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Linki do materiałów z posiedzeń stanowią załączniki do protokołu. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – zastępczyni przewodniczącej Agnieszka Wiśniewska: 

Podczas dwóch posiedzeń radni rozpatrzyli petycję, skargę i zapoznali się z korespondencją.  

 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – zastępczyni przewodniczącej Krystyna 

Janicka: 

Radni zaopiniowali projekt uchwały, wysłuchali informacji nt. rozstrzygnięcia konkursu ofert 

NGO i zapoznali się z wnioskiem o nadanie tytułu Honorowego Obywatela MiG Kórnik. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Radni wysłuchali informacji nt. wniosku sołectwa Borówiec i stanowiska Stowarzyszenia 

Kominki i Piece. Zapoznali się z uchwałami dotyczącymi FS. Dyskutowano nt. organizacji 

dożynek gminnych. 

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – przewodniczący Adam Zydroń: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał, zapoznali się z projektem mpzp dla nieruchomości  

w Skrzynkach i wnioskami o wydanie warunków zabudowy. Wysłuchali informacji  

nt. planowanych zmian w przepisach PP. 

Radny Adam Zydroń odniósł się do informacji nt. możliwości budowy farm fotowoltaicznych 

wyłącznie na podstawie mpzp. Powiedział, że jest wyrok WSA w tej sprawie. Zobowiązał  

się do przesłania dokumentu. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał i zapoznali się z informacjami KPA Kombus. 

 

Radna Beata Bruczyńska poinformowała, że majowe posiedzenie K.ROŚ odbędzie  

się, na zaproszenie dyrektora, w schronisku dla zwierząt w Skałowie.  
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Komisja Rewizyjna – przewodniczący Jerzy Walczyk: 

Komisja zapoznała się z odpowiedzią dotyczącą nieruchomości w Skrzynkach. Zakończono 

prace nad sporządzeniem wniosku o udzielenie burmistrzowi absolutorium. Przyjęto wniosek.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu. 

 

7a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2022-2032, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2022 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawki do projektów.  

Radny Maciej Brylewski zapytał, na remont której drogi ma zostać przeznaczone 400 tys. zł. 

Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że jest to droga w Radzewie, przy szkole.  

Radny zwrócił uwagę na propozycję dołożenia do puli środków na budowę lodowiska  

1 mln 50 tys. zł. Wskazał, że koszt obiektu rośnie. Zapytał, ile Rada chce dołożyć pieniędzy  

i czy obiekt jest tak potrzebny, że trzeba go budować. Podkreślił, że sytuacja gospodarcza 

będzie coraz trudniejsza. Oświadczył, że jest przeciwny zapisom autopoprawki. Zauważył,  

że nic nie zmusza gminy do rozpoczęcia budowy, a do 4,5 mln zł dotacji gmina planuje dodać 

4,5 mln zł ze swoich środków. Zaproponował, by radni przeliczyli ile inwestycji można 

wykonać za 4,5 mln zł. Przewodniczący Adam Lewandowski przypomniał, że zadanie 

obejmuje budowę boiska, lodowiska i infrastruktury towarzyszącej. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak omówił przebieg procedur przetargowych i przedstawił powody nie podpisania 

przez wykonawcę umowy. Oświadczył, że za 4,5 mln zł swoich środków gmina wybuduje 

obiekt wielofunkcyjny, całoroczny. Będą to wielofunkcyjne boiska i lodowisko. 

Wiceburmistrz zapytał, czy rezygnując z inwestycji gmina chce oddać 4,5 mln zł. Podkreślił, 

że pieniądze tracą na wartości. Radny Stanisław Duszczak zgodził się z pytaniem radnego 

Macieja Brylewskiego o granice dopłaty ze strony gminy. Przypomniał, że deklarował,  

że dla niego kwotą ostateczną jest równowartość środków pozyskanych z programu Polski 

Ład. Radny wskazał, że inflacja stanowi ryzyko dla wykonawcy. Radny Maciej Brylewski 

zapytał, czy przez pojęcie obiekt wielofunkcyjny rozumiane jest lodowisko, które latem może 
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być boiskiem. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że zostanie użyta 

nawierzchnia polipropylenowa, powstanie boisko, które może być wykorzystywane w wielu 

dziedzinach sportu. Koncepcja obiektu była przedstawiana radnym. Lodowisko będzie 

funkcjonowało od listopada do marca. Radny Maciej Brylewski powiedział,  

że wielofunkcyjność będzie dostępna latem, gdy nie jest potrzebna. Podkreślił, że na budowę 

obiektu brana będzie pożyczka, co zwiększa koszty inwestycji. Dodał, że nie można pominąć 

kosztów eksploatacji i mediów, które także rosną. Wiceburmistrz uściślił, że boiska będą 

dostępnie także wiosną i jesienią. Zapytał, czy rezygnacja z 4,5 mln zł jest gospodarnością. 

Radny Łukasz Kwas zapytał w jakim stopniu są wykorzystywane hale wewnętrzne KCRiS 

Oaza późną wiosną, latem i wczesną jesienią. Radny Andrzej Regulski zapytał, czy boiska 

wielofunkcyjne będą w tym samym miejscu co lodowisko. Wiceburmistrz odpowiedział,  

że tak. Ma powstać obiekt całoroczny o zmiennych funkcjach. Radny Andrzej Regulski 

oświadczył, że zgadza się ze stanowiskiem radnego Macieja Brylewskiego. Powiedział,  

że lepszym rozwiązaniem jest uprawianie sportu latem na świeżym powietrzu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski przypomniał, że toczono już dyskusje na ten temat. Zwrócił uwagę  

na sytuację polityczną i gospodarczą. Podkreślił, że każdy rozstrzygany obecnie przetarg daje 

kwotę wyższą od kosztorysowej. Zwrócił uwagę na 1 mln zł inwestycyjną rezerwę 

budżetową, dzięki której realizacja zadań jest możliwa. Radny Roman Genstwa przypomniał, 

że budowa KCRiS Oaza również miała przeciwników. Uznał, że w MiG Kórnik zawsze 

będzie brakowało obiektów sportowych. Podkreślił możliwość całorocznego korzystania  

z boiska/ lodowiska. Zgodził się z burmistrzem, że realizacja inwestycji będzie coraz droższa. 

Radny Adam Zydroń powiedział, że są zadania, których realizacja jest bardziej pilna,  

jak np. budowa szkoły w Kórniku – Bninie. Przypomniał, że w poprzednim budżecie były 

zarezerwowane środki na projekt obiektu oświatowego. Zapytał o przebieg negocjacji  

w sprawie wykupu gruntu pod szkołę. Radny podkreślił, że po uruchomieniu magistrali 

wodociągowej ruszy budowa domów w Kórniku – Bninie. Zaapelował o jak najszybsze 

podjęcie działań w celu rozpoczęcia wskazanej przez niego inwestycji. Oświadczył,  

że nie poprze autopoprawki, ponieważ jest za realizacją potrzeb mieszkańców. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zgodził się, że budowa szkoły jest potrzebna. Przypomniał, że radni  

są informowani o przebiegu działań zmierzających do realizacji inwestycji. Trwa procedura 

planistyczna mpzp. Negocjacje w sprawie wykupu gruntu są w toku. Burmistrz oświadczył, 

że jeśli do końca lipca 2022 roku negocjacje nie będą zakończone, Urząd podejmie działania 

w celu budowy szkoły na gruncie gminnym. Zaznaczył, że budowa obiektu w obszarze 

wiejskim wpłynie na zwiększenie subwencji oświatowej. Przewodniczący Adam 
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Lewandowski podkreślił, że im szybciej lodowisko/ boisko zostanie wybudowane,  

tym inwestycja będzie tańsza. Radna Anna Maria Andrzejewska poinformowała, że w ramach 

programu Polski Ład będą przyznawane niższe, niż dotąd, kwoty. Następnie poinformowała, 

że na przełomie I i II kwartału 2023 roku ogłaszane będą konkursy w ramach RPO. Będzie 

możliwe pozyskanie środków na budowę infrastruktury społecznej. Przewodniczący Rady, 

podsumowując wątek budowy szkoły w Kórniku – Bninie poparł działania UMiG Kórnik  

w celu realizacji inwestycji. Zgodził się z przedmówczynią, że należy wykorzystać 

możliwości pozyskania dofinansowania. Radny Jerzy Walczyk zauważył, że z obiektów 

KCRiS korzystają nie tylko mieszkańcy Kórnika, ale i sąsiednich miejscowości. Wskazał,  

że tego rodzaju placówki nie przynoszą zysków ekonomicznych. Radny podkreślił,  

że pozyskane dofinansowanie pozwala na realizację inwestycji o szerokim zakresie. 

Powstanie obiekt i infrastruktura towarzysząca. Zauważył, że rezygnując z realizacji zadania 

gmina w najbliższym czasie i tak stanie przed koniecznością modernizacji infrastruktury 

podziemnej KCRiS Oaza Błonie i zaplecza sanitarnego. Radny także zgodził  

się z przedmówcami, że z uwagi na inflację, należy jak najszybciej rozpocząć inwestycję.  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki I do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2022-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki II do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2022-2032.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

PRZECIW (4) 

Maciej Brylewski, Łukasz Kwas, Andrzej Regulski, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2022-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

PRZECIW (3) 

Łukasz Kwas, Andrzej Regulski, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/618/2022 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki I do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki II do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

PRZECIW (4) 

Maciej Brylewski, Łukasz Kwas, Andrzej Regulski, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 
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Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

PRZECIW (2) 

Łukasz Kwas, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/619/2022 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy 

partnerskiej Humań na Ukrainie: 

Radny Stanisław Duszczak podkreślił, że projekt jest wynikiem dyskusji prowadzonej  

na posiedzeniu K.BiF. Następnie poprosił, by zapisy umowy były jak najprostsze,  

tak by były możliwe do wypełnienia w obecnej sytuacji. Burmistrz Przemysław Pacholski 

powiedział, że ustalono już szczegóły przekazania pomocy. Zbierane są oferty hurtowni. 

Zakupione zostaną środki spożywcze, chemiczne i leki. Transport zostanie zapewniony przez 

stowarzyszenie. Odbędzie się korytarzem humanitarnym. Mer Humania potwierdzi odbiór  

na protokole. Radca prawny Przemysław Barczyński przywołał komentarze prawne, mówiące 

iż ze względu na sytuację w Ukrainie, RIO nie powinna wymagać nawet podpisywania 

umów.   

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy partnerskiej Humań na Ukrainie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 
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Uchwała nr XLIII/620/2022 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 

– 2024: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Radny Adam Zydroń powiedział, że dokument został przygotowany profesjonalnie. Zwrócił 

uwagę na informacje, że statystyczny mieszkaniec gminy wydaje rocznie na alkohol 1308 zł. 

Zapytał o średnią w Wielkopolsce. Pełnomocnik burmistrza ds. uzależnień Bożena Kiełtyka 

zwróciła uwagę na przekształcenie Krajowego Biura do Spraw Przeciwdziałania Narkomanii  

i Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  w Krajowe Centrum 

Przeciwdziałania Uzależnieniom. Centrum prowadzi działalność w zakresie profilaktyki  

i rozwiązywania problemów związanych z używaniem alkoholu i innych substancji 

psychoaktywnych oraz uzależnień behawioralnych. Odpowiadając na pytanie radnego 

powiedziała, że średnia w Wielkopolsce i Powiecie Poznańskim jest podobna. Podkreśliła,  

że spożycie alkoholu wzrosło podczas pandemii. Radny Stanisław Duszczak również zwrócił 

uwagę na coraz lepszą formę programu. Zaznaczył, że mimo, iż czas obowiązywania 

dokumentu przedłużony został do 3 lat, statystyki powinny być radnym przekazywane  

co roku, na posiedzeniu K.EKiPS.  

Głosowano w sprawie: 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/621/2022 



   

16 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przyznania pierwszeństwa 

w nabyciu oraz udzieleniu bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego  

na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radny Andrzej Regulski zapytał iloma lokalami w nieruchomości dysponuje MiG Kórnik. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że 70%. 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu oraz udzieleniu bonifikaty 

od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie 

bezprzetargowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/622/2022 

 

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Radzewie: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w Radzewie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/623/2022 

 

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że UMiG Kórnik przygotowuje dokumentację. 

Od zakończenia tego etapu zależy rozpoczęcie prac. Nastąpi to najpóźniej w przyszłym roku. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/624/2022 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

zabudowy mieszkaniowej ,,Osiedle Kresowe” Kamionki, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 
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Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru zabudowy mieszkaniowej ,,Osiedle Kresowe” 

Kamionki, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/625/2022 

 

7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Kamionki Północne w rejonie 

osiedli: Północnego, Kresowego i Azaliowego, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części sołectwa Kamionki Północne w rejonie osiedli: Północnego, Kresowego  

i Azaliowego, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 
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NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/626/2022 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Kamionki  

na południe od ulicy Poznańskiej w rejonie ulic: Pszenicznej, Zbożowej i Żytniej, gmina 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części obrębu geodezyjnego Kamionki na południe od ulicy Poznańskiej w rejonie ulic: 

Pszenicznej, Zbożowej i Żytniej, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/627/2022 

 

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie tablicy 

pamiątkowej: 

Pozytywna opinia K.SWP. 

Radny Łukasz Kwas zapytał, czy składający petycję to osoba fizyczna, czy prawna. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że fizyczna. Radny powiedział, że nie podoba  

się mu propozycja napisu zawierającego informację z czyjej inicjatywy powstała tablica. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zauważył, że powstanie tablicy poprzedza długa 

procedura, w tym uzgadnianie z IPN. Na obecnym etapie nic nie jest przesądzone. 



   

20 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji w przedmiocie tablicy pamiątkowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/628/2022 

 

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Brylewski, Krystyna Janicka, Iwona Kosmalska 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XLIII/629/2022 
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8. Interpelacje: 

Nie złożono. 

 

9. Zapytania: 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy nastąpił postęp w sprawie wydzierżawienia gruntu  

od PKP – drogi dojazdowej do dworca w Gądkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że gmina wystąpi do Lasów Państwowych z pytaniem, czy możliwe  

jest wykorzystanie nieruchomości pod drogę. Obecnie działki nie stanowią ciągu 

komunikacyjnego. 

 

Radny zapytał także, czy podczas spotkania z konserwatorem zabytków poruszano temat 

Ucha Igielnego. Wiceburmistrz odpowiedział, że ostatnie spotkanie odbyło się pod koniec 

lutego br. Na maj zaplanowano wizytację w terenie. Radny Andrzej Regulski przypomniał,  

że wnioskował o zainstalowanie, w lokalizacji byłej synagogi w Kórniku, tablicy pokazującej 

historię obiektu. Zaproponował ponowienie tematu podczas oględzin Ucha Igielnego. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że ekspozycja macew, instalacja tablic  

i inne propozycje upamiętnienia osób i miejsc związanych z historią Żydów muszą  

być uzgodnione z Radą Gmin Żydowskich w Warszawie. Radny zgodził się, że propozycje 

należy opiniować. Ponowił prośbę o rozpoczęcie działań. Radna Iwona Cupryjak wskazała,  

że sprawy związane z Uchem Igielnym powinny być konsultowane z rodziną prof. Jerzego 

Fogla, która opiekuje się miejscem.  

 

Radny Jarosław Janowski zgłosił, za wpisami z for internetowych, informacje  

o niedziałających automatach z karmą dla kaczek.  Burmistrz Przemysław Pacholski 

zapewnił, że punkty zostaną sprawdzone. 

 

10. Wnioski radnych: 

Radny Stanisław Duszczak ponownie przedstawił propozycję udostępnienia mieszkańcom 

polepszacza do gleby produkowanego przez ZGO Jarocin z odpadów bio. Wskazał,  

że produkt może być dostępny w PSZOK, po zakończeniu reorganizacji punktu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że sprawdzi możliwe rozwiązania i przedstawi propozycję. 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska przedstawiła i złożyła na piśmie (załączone do protokołu) 

wnioski w sprawach: 
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- zamontowania spowalniaczy na odcinku ul. Szkolnej w Borówcu (ul. Gruszkowa – rondo),  

- modernizacji ul. Żurawinowej w Borówcu. 

Radna otrzyma odpowiedzi na piśmie. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Stanisław Duszczak podziękował radnemu Adamowi Zydroniowi za podjęcie tematu 

turystyki. Odpowiedź burmistrza uznał za kompleksową. Radny Adam Zydroń wyraził żal  

z powodu nie nabycia przez MiG Kórnik nieruchomości Hotelu Daglezja. Przypomniał,  

że wiceburmistrz Bronisław Dominiak zobowiązał się do przedstawienia ekspertyzy budynku. 

Radny powiedział, że przedstawiciele władzy wykonawczej podają nieprawdziwe informacje 

nt. ceny obiektu, jego stanu i wyposażenia. Radny Adam Zydroń powiedział, że MiG Kórnik 

nie ma strategii inwestowania w turystykę. Podkreślił, że działalność KCRiS Oaza  

nie ma przynosić zysków, ale należy minimalizować koszty. Następnie radny zapytał,  

co blokuje pozyskanie gruntów w Koninku, Kamionkach i Błażejewku od KOWR. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że dla nieruchomości w Koninku i Kamionkach 

zatwierdzono operaty szacunkowe. Dokumenty dla Błażejewka już trzy razy były odrzucane. 

Wiceburmistrz podkreślił, że pracownicy Wydziału GN UMiG Kórnik podejmują wszelkie 

działania w celu pozyskania gruntów w Błażejewku. Burmistrz Przemysław Pacholski 

zaprosił radnego Adama Zydronia do Urzędu w celu zapoznania się z dokumentacją 

obrazującą przebieg procedury przejęcia gruntów, co pozwoli na zasięgnięcie przez radnego 

informacji ze źródła, a nie od osób trzecich. Przewodniczący Adam Lewandowski zaznaczył, 

że w Strategii Rozwoju MiG Kórnik zawarte są zapisy nt. rozwoju turystyki. Wymienione  

są zadania. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radna Dominika Buczkowska powiedziała, że skrócenie godzin otwarcia PSZOK w sobotę 

spowodowało utrudnienia dla mieszkańców. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że organizacja Punktu będzie przeanalizowana. 

 

Radny Stanisław Duszczak zauważył, że wszyscy, którzy poparli przejęcie gruntów  

w Błażejewku, mają takie same szczere intencje, zmierzające do pomyślnego dla gminy 

zakończenia sprawy. 
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Radna Anna Maria Andrzejewska podziękowała za wsparcie akcji „Planeta odzysku, drzewko 

za elektroodpad”. 

 

Radna poinformowała o przekazaniu na konto KTPS środków, w wysokości około 1 tys. zł, 

zebranych ze sprzedaży pierogów.  

 

Radna Anna Maria Andrzejewska zaprosiła do wzięcia udziału w maratonie fitness, który 

odbędzie się 20 maja br. w szkole w Kamionkach. Będzie to wydarzenie charytatywne.  

 

Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że zgodnie z harmonogramem prac Rady, 

kolejna Sesja ma się odbyć 25 maja 2022 roku. Obrady odbędą się w dwóch częściach: 

roboczej i absolutoryjnej. Posiedzenia komisji planowane są na 17 i 19 maja 2022 roku. 

Posiedzenia odbędą się w trybie stacjonarnym, posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska będzie w trybie w wyjazdowym.  

 

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski zakończył 

XLIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

 

          Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Adam Lewandowski 

 

 Protokołowała Helena Cyranik 

 

 


